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PROTOKÓŁ Nr II /2014 

 
z obrad II sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 8 grudnia 2014 r.                       
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu. 
 
 
Ad punktu 1 porządku obrad  
 
 Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz o godz. 15:30 otworzył II sesję Rady Miejskiej 
w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum do podejmowania uchwał.  
 
W załączeniu lista obecności  

       / załącznik nr 1/  
 

 
Ponadto w sesji brali udział: 
 

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia 
2. Mirosław Żywicki – Zastępca Burmistrza Dzierzgonia 
3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia 
4. Danuta Komar-Bruniecka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                             

w Dzierzgoniu 
5. Kazimierz Bieliński – Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
6. Małgorzata Borzym – Viceprezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
7. Wiesława Tonkowicz – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 
8. Marek Cieciora – Radny Powiatu Sztumskiego 
9. Maciej Sarnowski – Kierownik Posterunku Policji w Dzierzgoniu 
10. Barbara Koszewska – Dyrektor Tęczowego Przedszkola w Dzierzgoniu 
11. Maciej Karabin – Dyrektor Gimnazjum w Dzierzgoniu 
12. Sławomir Erber – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu 
13. Dominika Kulik – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku 
14. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

 
W załączeniu listy obecności 
 

         / załącznik nr 2-3 / 
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Ad punktu 2 porządku obrad  
 
 Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który Rada przyjęła 
jednomyślnie: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 1 grudnia 2014 r. 

 
4. Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami: 
      1/ przedstawienie informacji, 
 2/ dyskusja i przyjęcie informacji. 
 
5. Wnioski i zapytania. 

6. Ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu: 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
      2/ zgłaszanie kandydatów, 
 3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 
 
7. Zatwierdzenie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu: 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

8. Ustalenie składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej w 
Dzierzgoniu: 

      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
      2/ zgłaszanie kandydatów, 

            3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 
 

9. Zatwierdzenie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady 
Miejskiej w Dzierzgoniu: 

      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

10. Ustalenie składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
Dzierzgoniu: 

      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
      2/ zgłaszanie kandydatów, 
 3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 
 
11. Zatwierdzenie Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Dzierzgoniu: 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 
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12. Ustalenie składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia                          
i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Dzierzgoniu: 

      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
      2/ zgłaszanie kandydatów, 
 3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 
13. Zatwierdzenie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia                     

i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Dzierzgoniu: 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

14. Ustalenie składu osobowego Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 

            2/ zgłaszanie kandydatów, 
      3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

15. Zatwierdzenie Przewodniczącego Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

16. Wytypowanie opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Gminy Dzierzgoń 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
      2/ zgłaszanie kandydatów, 
 3/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

17. Ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza Dzierzgonia: 
      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

18. Ustalenie zasad otrzymywania i wysokości diety przysługującej radnemu, sołtysowi                       
i przewodniczącemu zarządu osiedla oraz zwrotu kosztów podróży: 

      1/ przedstawienie projektu uchwały, 
 2/ dyskusja i podjęcie uchwały. 

 

19. Przedstawienie informacji na temat cen wody i ścieków w 2015 r.: 
      1/ przedstawienie informacji, 
 2/ dyskusja i przyjęcie informacji. 
 
20. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
21. Wolne wnioski. 
22. Komunikaty Przewodniczącego Rady. 
23. Zamknięcie sesji. 

 
  

Przewodniczący Rady przy punkcie 5 porządku obrad zwrócił uwagę, że nastąpiła zmiana                
w stosunku do tego co było, ponieważ każdy z obywateli Dzierzgonia ma prawo zadać pytanie 
Burmistrzowi, Skarbnikowi, Przewodniczącemu czy członkom Rady. Żeby nie było tak jak                        
w poprzedniej kadencji, głuchy telefon czyli do Radnego zwracaliśmy się o poruszenie 
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poszczególnych tematów, niekoniecznie znajdowało to odzwierciedlenie, dlatego z dniem 
dzisiejszym przyjmujemy zwyczaj, że każdy z gości obecnych na sali ma prawo zadać co najmniej 
jedno ale staramy się nie zadawać więcej niż dwa pytania, tak żeby Burmistrz, Skarbnik lub osoba 
wskazana przez gości miała czas do jednego z ostatnich punktów porządku obrad. Jeśli ktoś ma 
jakieś pytania spośród gości to proszę się przygotować i zadać je. 
 
Odczytując punkt 19 porządku obrad Przewodniczący Rady dodał: jest to niefortunne 
sformułowanie, ponieważ chyba przedstawienie informacji dotyczących propozycji, ponieważ ceny 
wody i ścieków na 2015 r. nie zostały ustalone. 
 
Prezes RPWiK Kazimierz Bieliński – przedsiębiorstwo złożyło w ustawowym terminie taryfy                
i praktycznie już takie ceny będą obowiązywały jakie zostały przedstawione. 
 
Przewodniczący Rady - dostałem informacje że jest na to 71 dni, które mijają na początku 
stycznia, także myślę że mamy jeszcze kilka dni. 
 
Prezes RPWiK Kazimierz Bieliński – 45 dni ma rada, jeśli rada w tym czasie nie podejmie żadnej 
uchwały, w terminie 70 dni od daty złożenia wchodzą taryfy. Zostawmy ten punkt gdyż został on 
sformułowany prawidłowo, a w dalszej części będziemy wszystko wyjaśniać. 
 
Przewodniczący Rady – wytłumaczenie należy się, tak jak pan prezes powiedział, rzeczywiście 
pismo RPWiKu wpłynęło do Urzędu Miejskiego 20 października, natomiast nie znalazło to pismo 
żadnego odzwierciedlenia w obiegu dokumentów czy podjęciu odpowiednich uchwał, to pismo nowa 
pani Burmistrz znalazła w szufladzie. 
 
Prezes RPWiK – Rada praktycznie nie powinna podejmować uchwały, bo będzie nieważna. 
 
Przewodniczący Rady - przyjmujemy ten punkt tak jak jest, natomiast dyskusja będzie w dalszej 
części. 
 
 
Ad punktu 3 porządku obrad  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z  I sesji Rady Miejskiej                      
w Dzierzgoniu z dnia 1 grudnia 2014 r., który Rada przyjęła jednomyślnie. 

 
Ad punktu 4 porządku obrad 
 

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła ustną informację z działalności za okres 
między sesjami, w której poinformował o: 

 
1. Spotkaniu z Komendantem Powiatowej Policji w Sztumie oraz Kierownikiem Posterunku Policji 
w Dzierzgoniu, na którym został omówiony temat bezpieczeństwa. 
2. Spotkaniu z Prezesem RPWiK – Kazimierzem Bielińskim, Małgorzatą Borzym w sprawie taryf 
wody. 
3. Spotkaniu z panią Marią Król - Prezesem Warsztatów Terapii Zajęciowej z Kołozębia odnośnie 
utworzenia takich warsztatów na terenie gminy Dzierzgoń.  
4. Spotkaniu z przedstawicielem akcji „Szlachetna paczka”. 
5. Organizacji rozświetlenia choinki. 
6. Wizycie u rodziny w miejscowości Tywęzy, która w wyniku pożaru straciła mieszkanie. 
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7. Problemie rodziny w Jeziornie i decyzji Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie rozbiórki 
tego budynku. 
8. Sprzedaży domu przy ulicy Odrodzenia, gdzie nielegalnie w dalszym ciągu przebywają 2 osoby               
i braku miejsc do zakwaterowania. 
9. Spotkaniu z Komendantem Ochotniczej Straży Pożarnej Grzegorzem Zawistowskim                           
i polepszeniu warunków lokalowych siedziby straży.  

 
Ad punktu 5 porządku obrad 

 
Radny Andrzej Pskiet – mam pytanie do pani Burmistrz, z tego co do mnie dochodzi,                             
z posterunku w Dzierzgoniu zabierani są policjanci, zmienia się stan etatowy policji w Dzierzgoniu, 
sam teren, który obsługuje posterunek w Dzierzgoniu, obejmuje praktycznie połowę powiatu, 
odległości miedzy krańcowymi miejscowościami wynoszą około 50 km. Obszar jaki obsługują, mają 
do ochrony jest duży. Zabraknie nam policjantów. W sytuacji gdzie wolą poprzedniego Burmistrza             
i poprzedniej Rady, w jurysdykcję Komendanta zostali oddani strażnicy miejscy, to są praktycznie 2 
etaty, nie musiałoby być 2 policjantów, oni to uzupełniali. Nie wiem czy w tej sytuacji, gdzie powiat 
zabiera nam policjantów, jest sens żebyśmy my wspierali ich jeszcze dwoma strażnikami. Chciałbym 
żeby ten temat został poruszony i wyjaśniony.  

 
Radny Andrzej Pskiet - czy w tym czasie pani Burmistrz podjęła jakieś decyzje odnośnie 
umorzenia, zwolnienia lub odroczenia podatków? Chciałbym żeby zawsze w informacji 
międzysesyjnej taka informacja była, jest to rzecz jawna, wnoszę propozycję żeby był to punkt stały.  

 
Przewodniczący Rady – dotarły informacje, że poprzedni Burmistrz przed odejściem udzielił 
nagród, chciałbym wiedzieć, żeby zostało to do wiadomości publicznej podane, jaka kwota została 
wydatkowana na premie, jaka była najniższa, jaka była średnia, jaka największa premia? ilu 
pracowników Urząd zatrudnia i ilu pracowników takich premii nie dostało? Prosiłbym żeby 
społeczeństwo miało szansę się z tym zapoznać. Czym ta premia była umotywowana? Czy było to 
spowodowane zwiększonymi dochodami Gminy, czy na te premie zostały zaciągnięte kredyty,                   
z czego ta premia mogła wynikać? Prośba do Skarbnika o podanie takich informacji na koniec. 

 
Radny Ryszard Świder - czy pani Burmistrz przewiduje jakiekolwiek zmiany w regulaminie 
Urzędu? Chodzi tu konkretnie o finanse, czy nastąpią zmiany w rozdzieleniu stanowiska Sekretarza 
i Zastępcy Burmistrza? Jeśli nastąpi rozdzielenie tych funkcji to wzrosną pewne koszty utrzymania                         
Urzędu. Prośba o ustosunkowanie się przed punktem w sprawie uposażenia pani Burmistrz. 

 
 
 
 

Ad punktu 6 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
przedstawił Z-ca Burmistrza - Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 4/ 

 
 
 
 
 



6 

2/  
Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

Radny – Andrzej Pskiet zgłosił radnego Sebastiana Zielińskiego. 
Radny – Ryszard Świder zgłosił radnego Krzysztofa Habra do pracy w Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zgłosił radnego Bogdana Toporkiewicza. 
Radna – Emilia Tkacz, zgłosiła radnego Grzegorz Murawskiego. 
 

Każdy ze zgłoszonych kandydatów wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Radny – Bogdan Toporkiewicz zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Pskiet. 
Radny – Andrzej Pskiet nie wyraził zgody na zgłoszenie do składu Komisji Rewizyjnej, dodał że 
widzi swoją osobę w innej Komisji. 
 

Przewodniczący Rady, w związku z tym, że zgłoszonych kandydatów było więcej niż liczba 
osób w komisji, poddał pod głosowanie kolejno następujących kandydatów: 
 
Sebastian Zieliński – 14 głosów „za” przy 1 „wstrzymującym się”. 
Krzysztof Haber – 7 głosów „za”, „7 wstrzymujących się”, 1 głos „przeciw”. 
Bogdan Toporkiewicz – 13 głosów „za” przy 2 głosach „wstrzymujących”. 
Grzegorz Murawski – 8 głosów „za”, 7 „wstrzymujących się”. 
 
 
 

 3/ Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały                               

z uwzględnieniem składu osobowego ustalonego w wyniku głosowania. Uchwałę                              
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, Rada 
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
 
  W załączeniu uchwała Nr II/3/2014 
 

          / załącznik nr 5/ 
Ad punktu 7 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 6 / 

 
 

2/  Dyskusji nie było. Komisja spośród siebie wybrała na Przewodniczącego pana Bogdana 
Toporkiewicz. 
 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej – Bogdana 
Toporkiewicz, Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
W załączeniu uchwała Nr II/4/2014 

          / załącznik nr 7/ 
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Ad punktu 8 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego                   
i Budżetu Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 8/ 

 
2/ Radny - Andrzej Pskiet zgłosił radnego Tomasza Przybilskiego zgoda 
Radny – Krzysztof Haber zgłosił radnego Andrzeja Pskiet. 
Radny – Ryszard Świder zgłosił radnego Sebastiana Zielińskiego. 
Radna – Wiesława Grzegowska zgłosiła radnego Dariusza Miszczuka. 
Radny – Dariusz Miszczuk zgłosił radnego Grzegorza Murawskiego. 
Radny – Tomasz Przybilski zgłosił radnego Bogdana Toporkiewicz. 
 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 

Przewodniczący Rady, w związku z tym, że zgłoszonych kandydatów było więcej niż liczba 
osób           w komisji, poddał pod głosowanie kolejno następujących kandydatów: 
 
Tomasz Przybilski - 11 głosów „za” przy 4 „wstrzymujących się”. 
Andrzej Pskiet – 9 głosów „za” przy 6 „wstrzymujących się”. 
Sebastian Zieliński - 9 głosów „za” przy 6 „wstrzymujących się”. 
Dariusz Miszczuk – 7 głosów „za” przy 8 „wstrzymujących”. 
Grzegorz Murawski – 10 głosów „za” przy 5 „wstrzymujących się”. 
Bogdan Toporkiewicz – 15 głosów „za”. 

 
 

3/ Dyskusji nie było. 
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały                           

z uwzględnieniem składu wyłonionego w drodze głosowania. Uchwałę w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu 
brało udział 15 radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/5/2014 
 

          / załącznik nr 9/ 
 
Ad punktu 9 porządku obrad 

 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego                
i Budżetu Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 10/ 

 
2/  

Dyskusji nie było. Komisja spośród siebie wybrała Przewodniczącego – Andrzeja Pskiet                
i Zastępcę – Grzegorza Murawskiego. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 
uchwały. Uchwałę w sprawie zatwierdzenia Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego                
i Budżetu Rady Miejskiej Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
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  W załączeniu uchwała Nr II/6/2014 
 

          / załącznik nr 11 / 
 

 
 

 
Ad punktu 10 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony 
środowiska Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 12/ 

2/ 
Radna – Emilia Tkacz zgłosiła radnego Mieczysława Link. 
Radny – Dariusz Miszczuk zgłosił radną Wiesławę Grzegowską. 
Radny – Andrzej Pskiet zgłosił radną Irenę Dywan, radnego Mirosława Szmigiel i radnego 
Krzysztofa Haber. 
Radna – Emilia Tkacz zgłosiła radnego Dariusza Miszczuka. 
 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 

Radna - Wiesława Grzegowska zrezygnowała z kandydowania. W związku z tym nie było 
konieczności głosowania nad poszczególnymi kandydatami, gdyż liczba zgłoszonych kandydatów 
odpowiadała liczbie członków Komisji. 
 

 
3/   Dyskusji nie było. 
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały 
uwzględniając zgłoszonych kandydatów. Uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 
radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/7/2014 
 

          / załącznik nr 13/ 
 
Ad punktu 11 porządku obrad  
 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego  Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki.    

          / załącznik nr 14/ 
 
 

2/  Dyskusji nie było. Komisja wybrała spośród siebie Przewodniczącego – Krzysztofa Haber i 
zastępcę – Mieczysława Link. 
 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
Miejskiej Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
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  W załączeniu uchwała Nr II/8/2014 
 

          / załącznik nr 15/ 
 
 
Ad punktu 12 porządku obrad  
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony 
Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław 
Żywicki. 

     
          / załącznik nr 16/ 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że następujący radni nie zostali przydzieleni do żadnej                      

z Komisji: Wiesława Grzegowska, Rafał Żemojdzin, Emilia Tkacz, Ryszard Świder. 
 

Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 

2/  Dyskusji nie było. 
  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały                            

z uwzględnieniem składu osobowego. Uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej Rada podjęła 
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
 W załączeniu uchwała Nr II/9/2014 
 

          / załącznik nr 17/ 
 
 
 
 
Ad punktu 13 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia 
i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 18/ 

 
 
 
 
2/  Dyskusji nie było. Komisja na Przewodniczącego spośród siebie wybrała panią Wiesławę 
Grzegowską, a na zastępcę panią Emilię Tkacz. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/10/2014 
 

          / załącznik nr 19/ 
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Ad punktu 14 porządku obrad 
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Statutowej Rady Miejskiej 
przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 20/ 

 
2/  Dyskusji nie było. Członkami Komisji Statutowej zostali Przewodniczący poszczególnych 
Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Statutowej Rada podjęła jednomyślnie.                           
W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/11/2014 
 

          / załącznik nr 21/ 
 
 
 
Ad punktu 15 porządku obrad   
 
1/ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji statutowej Rady Miejskiej 
przedstawił Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 22/ 

 
 

 
2/  Komisja spośród siebie na przewodniczącego wybrała pana Andrzeja Pskiet. 

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji statutowej Rady Miejskiej Rada podjęła 14 
głosami „za” przy 1 wstrzymującym się”. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/12/2014 
 

          / załącznik nr 23/ 
        
 
 
Ad punktu 16 porządku obrad  
 
1/ projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna młodzieżowej Rady Miejskiej przedstawił Z-ca 
Burmistrza Mirosław Żywicki. 

     
          / załącznik nr 24/ 

 
 

2/ Radny – Ryszard Świder na opiekuna Młodzieżowej Rady zaproponował panią Emilię Tkacz, 
która wyraziła zgodę. 
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  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                
w sprawie wyboru opiekuna młodzieżowej Rady Miejskiej Rada podjęła jednomyślnie.                           
W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 
  W załączeniu uchwała Nr II/13/2014 
 

          / załącznik nr 25/ 
 
 
O godz. 16.30 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.  
 
O godz. 16.40 po przerwie powrócono do porządku obrad 
 
Po przerwie, na salę nie wróciła Radna Irena Dywan. 
 
 
Ad punktu 17 porządku obrad  
 
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dzierzgonia przedstawił Z-
ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

 
 

 
Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny - kto jest za podtrzymaniem wniosku                       

o wysłuchaniu informacji na temat wysokości zarobków poprzedniego burmistrza?  
  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny, który Rada przyjęła 8 głosami 
„za”, 1 „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie informacji na temat zarobków poprzedniego 
burmistrza, Kazimierza Szewczuna. 

 
Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki  – w 2010 roku Rada podjęła uchwałę, w której 
wynagrodzenie zasadnicze brutto wynosiło 5240 zł, dodatek funkcyjny 1760 zł, również 
burmistrzowi przysługuje dodatek specjalny, który waha się między 20% a 40 % sumy 
wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Pan Burmistrz miał przyznany dodatek                    
w wysokości 40% co daje nam kwotę 2800 zł. Suma kwot, zasadnicze wynagrodzenie, dodatek 
funkcyjny, dodatek specjalny jest to kwota brutto 9800, plus do tego przysługujący zgodnie z 
Kodeksem Pracy, wysługa lat, tzw. staż, daje kwotę razem ze stażem 10848 zł brutto. 

Pan Przewodniczący wspomniał o nagrodach, burmistrzowi nie przysługują nagrody. Za 
mojej kadencji był tylko jeden taki przypadek, który wynikał z ustawy o spisie powszechnym, który 
był przeprowadzany. Tą nagrodę przyznawał Komisarz Spisu Powszechnego, wynikało to z ustawy               
i było to poza ustawą o wynagradzaniu. Poza tym burmistrz nie otrzymuje żadnych nagród. 
 
2/  
 
Przewodniczący Rady - zaproponuję następujące zasady wynagradzania, proponuję utrzymać 
pierwszą część wynagrodzenia burmistrza, czyli 5240 zł, plus dodatek funkcyjny 1900 zł, natomiast 
proponuję obniżyć dodatek specjalny o 10 %, czyli na 30% i dodatek za wysługę lat. 
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Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza – Mirosława Żywickiego o odniesienie tych 
stawek, do poprzedniego wynagrodzenia burmistrza, nie uwzględniając dodatku stażowego. 
 

Mirosław Żywicki odpowiedział, że łącznie brutto wynosi to 7140 (wynagrodzenie 
zasadnicze i dodatek funkcyjny) + 2142 (dodatek specjalny) = 9282 zł. 
 
 
Radny Andrzej Pskiet – moja propozycja może jest zbliżona do propozycji Pana 
Przewodniczącego, proponuję wynagrodzenie zasadnicze 80 % maksymalnego wynagrodzenia tj. 
4720, dodatek funkcyjny 1500 zł, co daje łącznie 6220 zł, zamiast dodatku specjalnego w wysokości 
30%, proponuję 35 %. 
 
Radny Andrzej Pskiet – powiem tak, za dobrą pracę trzeba dobrze zapłacić. Trudno mi jest w tej 
chwili oceniać Panią Burmistrz, za rok do tego tematu możemy wrócić i myślę, że tak będzie i te 
kwoty będą znacznie wyższe. Proponuję, żeby radni poparli mój wniosek. 
 
Radny Ryszard Świder - jeśli nastąpią zmiany w regulaminie i nastąpi utworzenie kolejnego 
stanowiska w naszym Urzędzie, to kompetencje zostaną rozłożone na 3 osoby, dojdzie nam kolejna 
pensja Zastępcy Burmistrza czy Sekretarza, wniosek radnego Andrzeja Pskieta jest zasadny                     
i przyłączam się do głosu, że po roku czasu, gdy stwierdzimy ze Pani Burmistrz będzie dobrze 
pracować, podniesiemy uposażenie. 
 
Radny Bogdan Toporkiewicz – powinniśmy się skupić na dodatku specjalnym. Uważam, że pensje 
zasadnicza jeśli chodzi o burmistrza to są w większości takie same, dodatek funkcyjny też jest 
przestrzegany tak samo. Natomiast przy dodatku specjalnym jest pole manewru, uważam, że 
dodatek specjalny powinien być przyznany za wykonywaną pracę i zróbmy tak, aby w tej chwili dać 
pani Burmistrz 20%, a za rok, jeśli będzie dobrze podniesiemy do 30%, jeśli nie będzie zostaniemy 
przy 20 %. To jest moim zdaniem motywacja do pracy. Lepiej zostawić wynagrodzenie zasadnicze,           
a zmienić dodatek specjalny. Mamy pole manewru w tym dodatku specjalnym.  
 
Radny Andrzej Pskiet – dodatek specjalny jest obliczany z wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego, jeżeli podniesiemy pensję zasadniczą do 100%, to te 20% i tak to pochłonie. 
 
Przewodniczący Rady – proponowałbym przejść do konkluzji i skoncentrować się na 
wynagrodzeniu brutto, ustalamy wynagrodzenie brutto, w konkretnej wysokości. Mamy tak jakby 3 
propozycje. Powinno mieć to odniesienie do tego co było, czyli 10848, moja propozycja to 10330, 
Radny Andrzej Pskiet zaproponował 9376 zł. Jest też trzecia propozycja radnego Bogdana 
Toporkiewicz, 9616 zł brutto. 
 
Propozycja Przewodniczącego Rady: 
Wynagrodzenie zasadnicze – 5240 zł, 
Dodatek funkcyjny – 1900, 
Dodatek specjalny 30%, 
Dodatek za staż pracy - 20%. 
 
Propozycja radnego Andrzeja Pskiet: 
Wynagrodzenie zasadnicze – 4720 zł, 
Dodatek funkcyjny - 1500 zł, 
35 % dodatku specjalnego, 
20% dodatku stażowego. 
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Propozycja radnego Bogdana Toporkiewicz: 
Wynagrodzenie zasadnicze – 5240 zł, 
Dodatek funkcyjny – 1900 zł, 
Dodatek specjalny - 20%. 
 
 
Burmistrz Dzierzgonia – oszczędzać trzeba, uważam że najwyższą kwotę która została 
zaproponowana można odrzucić, nie głosować, a zanim Państwo zaczną głosować odpowiem na 
pytanie pana Wiceprzewodniczącego, mam zamiar zmienić organizację pracy w naszej Gminie, 
powołać Wiceburmistrza, rozdzielić stanowiska Sekretarza i Wiceburmistrza, więc myślę, że 
oszczędności szukajmy wszędzie, z najwyższej kwoty którą miałabym dostawać rezygnuję, więc 
bardzo proszę o przegłosowanie tych dwóch niższych propozycji. 
 
Przewodniczący Rady – zostały dwie propozycje, propozycja radnego Bogdana Toporkiewicza               
i radnego Andrzeja Pskieta. 
 
Przewodniczący Rady wycofał swoją propozycję zgodnie z prośbą pani Burmistrz. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja Pskiet, który Rada 
odrzuciła 8 głosami „przeciw”, 4 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Bogdana Toporkiewicz, 
który Rada przyjęła 11 głosami „za”, 1 „przeciw” i 2 „wstrzymującymi się”. 
 
Sekretarz Mirosław Żywicki przedstawił projekt uchwały zgodnie z wnioskiem radnego Bogdana 
Toporkiewicz. 

/załącznik nr 26 / 
 
 
 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę                    

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Dzierzgonia Rada podjęła 12 głosami „za”, 1 
„przeciw” przy 1 „wstrzymującym się”. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

 
  W załączeniu uchwała Nr II/14/2014 

 
/ załącznik nr 27 / 

Ad punktu 18 porządku obrad 
  
1/ projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad otrzymywania i wysokości diety przysługującej 
radnemu, sołtysowi i przewodniczącemu zarządu osiedla oraz zwrotu kosztów podróży przedstawił 
Z-ca Burmistrza Mirosław Żywicki. 

   
   

  Z-ca Burmistrza - Mirosław Żywicki przedstawił uchwałę, która obowiązuje na dzień 
dzisiejszy. 

 
       / załącznik nr 28/ 

 
 



14 

2/ 
 
Przewodniczący Rady – odniosę się najpierw do wynagrodzenia Przewodniczącego Rady 
Miejskiej. Tak jak już niektórzy wiedzą, jeszcze raz poinformuję, że 100% tego dochodu przeznaczę 
na dofinansowanie obiadów w szkołach, podzielę to po równo, w okresie wakacyjnym te kwoty będę 
przeznaczał na sport. Proponuję obniżenie tej kwoty do 100%. Myślę, ze tematu wynagrodzenia 
Przewodniczącego nie będzie, pozostaje kwestia oceny pracy Wiceprzewodniczącego                        
i Przewodniczącego Komisji Stałej, proponuję utrzymać stawki które obowiązywały w poprzedniej 
Radzie, czyli 25%. Nie znam zakresu obowiązków opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej, wydaje 
mi się, że 50% to stosunkowo dużo, zaproponowałem 20 % co z drugiej strony może być za mało 
dlatego oczekuję propozycji, które poddamy pod głosowanie. 
 
Radny Ryszard Świder – uważam, że te 50%, które było jest adekwatne do tego, żeby opiekun 
Młodzieżowej Rady otrzymywał taką dietę i mam prośbę żeby Państwo głosowali aby opiekun 
otrzymywał taką dietę.   
 
Radny Bogdan Toporkiewicz – w tej chwili operujemy procentami, chciałbym wiedzieć jaka to jest 
konkretnie kwota? Jest to dla mnie odniesienie do sumy.  
 
Skarbnik  - możemy podać procent i sumę diet, ale w uchwale proszę o pozostawienie procentów, 
ponieważ na chwilę obecną minimalne wynagrodzenie wynosi 1680 zł, ale od 2015 wzrośnie 
wynagrodzenie do 1750 zł, co powodowałoby zmianę tych uchwał.  
 
Radny Andrzej Pskiet – diety radnych od co najmniej 20 lat nie zmieniały się, były propozycje w 
kadencji której ja byłem, czytałem protokoły z ostatniej kadencji gdzie też były tam zapisy żeby 
zwiększać diety dla radnych, ale radni nie wyrażali zgody na zwiększenie, są to diety najniższe w 
powiecie sztumskim. Uważam, ze obniżenie diety Przewodniczącego do 100%, uważam że więcej 
wpłaci na sport czy wyżywianie, zgłaszam wniosek formalny o utrzymaniu diet. 
 
Radny Krzysztof Haber – mam propozycję odnośnie sołtysów i przewodniczących osiedli, 
proponuję żeby zrównać diety dla radnego i sołtysa, z 6% i 7% na 10% i 11%. Może to zachęci 
osoby do kandydowania na sołtysa. Kwota wzrośnie, ale nie będzie to chyba obciążające dla 
budżetu gminy.  
 
 
Przewodniczący Rady – moja sugestia poszłaby jeszcze dalej, słusznie Pan Radny Krzysztof Haber 
zauważył, są to lokalni społecznicy, uważam że powinniśmy się zastanowić czy tej stawki nie 
podnieść powyżej 10%, byłbym za tym żeby te stawki podnieść do rangi przewodniczącego komisji, 
ponieważ rzeczywiście zależy nam bardzo na rozwoju społeczności lokalnej. Sołtysi                                  
i przewodniczący Zarządów osiedli dużo pracują i mają dużo obowiązków, chyba więcej niż 
przewodniczący komisji. Proponuję wpisać propozycję radnego Krzysztofa Haber. 
 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny przedstawiony przez 
radnego Krzysztofa Haber o zrównaniu diet radnych i sołtysów oraz przewodniczących zarządów 
osiedli do wysokości 10% i 11%, który Rada przyjęła 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”.                      
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
  
Przewodniczący Rady – w projekcie, w treści uchwały powinno być 120% Przewodniczący, 50% 
opiekun Młodzieżowej Rady, 25% Wiceprzewodniczący Rady i Przewodniczący Komisji Stałych. 
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  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały                                 

z uwzględnieniem stawek diet. Uchwałę w sprawie ustalenia zasad otrzymywania                                              
i wysokości diety przysługującej radnemu, sołtysowi i przewodniczącemu zarządu osiedla oraz 
zwrotu kosztów podróży Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 

  W załączeniu uchwała Nr II/15/2014 
 

          / załącznik nr 29 / 
 
 

O godz. 17. 45 Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy. 
 
O godz. 17.50, po przerwie wznowiono obrady. 
 
Po przerwie nie wrócił na salę radny Sebastian Zieliński. 
 
 
 
 
 Ad punktu 19 porządku obrad  
 
1/ przedstawienie informacji na temat cen wody i ścieków w 2015 r. przedstawił prezes RPWiK – 
Kazimierz Bieliński. 
 

/ załącznik nr 30 / 
 
 
 

Przewodniczący Rady przed odczytaniem informacji poinformował, że zaproponowana jest 
podwyżka, która powoduje, że jesteśmy Gminą która produkuje wodę i ma najdroższą wodę                   
w Polsce.  

Przewodniczący Rady dla porównania podał stawki wody i ścieków w Pasłęku: woda 2,60 
zł/m3, ścieki 4,60 zł/m3. 

 
 

Prezes RPWiK Kazimierz Bieliński poinformował, że zostały zaproponowane następujące 
ceny wody i ścieków w 2015 roku w gminie Dzierzgoń: 
- cena wody 4,11 zł/m3, 
- cena ścieków 5,99 zł/m3. 
 

Prezes RPWiK poinformował, że ceny są dla każdej gminy inne, nie ma gmin w której 
warunki są jednakowe. Ceny te są średnie w porównaniu do innych gmin. Wszystko wynika od 
warunków rozwoju i potrzeb. Ceny wody w Prabutach przykładowo to 4,14 zł woda, 6,02 zł ścieki, 
czyli są to większe wartości niż w Dzierzgoniu.  

Prezes RPWiK odczytał art. 24 ustaw o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków.  Jeżeli rada gminy nie podejmie uchwały w terminie, o którym mowa               
w ust. 5 (45 dni) taryfy zweryfikowane przez wójta (burmistrza, prezydenta miasta) wchodzą w życie 
po upływie 70 dni od dnia złożenia wniosku o zatwierdzenie taryf. Rada nie ma obowiązku 
zatwierdzania taryf i może odstąpić od ich zatwierdzania. 
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Burmistrz Dzierzgonia – wniosek, który Pan Prezes złożył na ręce pana Burmistrza znalazłam w 
szufladzie. Poinformował Pan o konsultacjach które się odbyły z byłym burmistrzem i decyzja 
Zarządu w sprawie taryf była pozytywna. Zapytałam czy są jakiekolwiek dokumenty zatwierdzające, 
Prezes RPWiK odpowiedział, że żadnych dokumentów potwierdzających nie ma. Chciałabym, aby 
ustosunkowała się do tego Pani Skarbnik. Z tego co się zorientowałam, 13 listopada odbyła się 
sesja, na której podjęta została uchwała o obniżeniu podatku dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i 
Kanalizacji z 2% na 0,3%, więc automatycznie rocznie, gmina, społeczeństwo dopłaca 
Przedsiębiorstwu. 
 
Skarbnik – za rok 2013 skutek obniżenia stawek podatku od nieruchomości od budowli w sprawie 
zaopatrzenia w wodę i ścieki, wyniósł 155 908 zł, natomiast w 2014 wyniosło 288 644 zł. 
 
Prezes RPWiK - odbyły się konsultacje między Burmistrzem Kazimierzem Szewczunem,                       
w obecności Skarbnika i Głównego Księgowego. Na skutek tych negocjacji został obniżony podatek 
dla jednostek które zajmują się sprzedażą wody.   
 
Radny Mirosław Szmigiel – jak i w jakich cenach sprzedawana jest woda do innych gmin?  
 
Viceprezes Małgorzata Borzym – sprzedajemy wodę do gminy Stary Dzierzgoń i gminy Stary 
Targ. Ceny wody: Stary Dzierzgoń – 3,36 zł/m3, Stary Targ - 3.96 zł/m3, ścieki ze Starego Targu 4,13 
zł/m3. Na przyszły rok, 2015 podnosimy ceny o 10%, czyli będzie dla Starego Dzierzgonia cena 3,36 
zł/m3 , 4,00 zł/m3 Starego Targu i ścieki 4,54 zł/m3 dla Starego Targu. 
 
Przewodniczący Rady - czy to prawda, że Stanówko płaci inną stawkę? 
 
Prezes RPWiK – istnieją jednorodne taryfy dla wszystkich odbiorców, nie ma podziału. 
 
Przewodniczący Rady - czy wszystkie domy wyposażone są w liczniki? Czy są wybrani, którzy 
mają kwoty zryczałtowane? 
 
Prezes RPWiK -  wszędzie tam gdzie istniały możliwości techniczne, są założone liczniki.. 
Gdzieniegdzie są ryczałty, w miejscach do których ciężko jest się dostać i nie ma możliwości 
założenia licznika. Weszły liczniki które są zdalnie przesyłane i likwidujemy w ten sposób 
uniemożliwienie dostępu. Ryczałt jest też potrzebny dla celów remontowych, jest to niewielki 
procent. Dopilnujemy tego, by w tym roku, przynajmniej w mieście te liczniki były. 
Przewodniczący Rady -  chcielibyśmy wiedzieć, ile kosztuje dostawa wody, ścieków do Bągartu, do 
Jasnej, do Dzierzgonia i jakie są przychody z tego tytułu?  
Przewodniczący Rady poprosił o pisemną odpowiedź na zadane pytanie. 
 
Przewodniczący Rady – z czego wynika różnica w ilości sprzedanej wody a odprowadzanych 
ścieków. Czy wynika to z karmienia zwierząt? 
 
Kazimierz Bieliński – podwyżki wynikają ze struktury naszej gminy, są liczniki przy domach, które 
służą do podlewania ogródków. Przez lata były prowadzone szeregi inwestycje, które miały na to 
wpływ. Wzrasta amortyzacja i podatek, co też ma wpływ. 
 
Radny Bogdan Toporkiewicz - co było główną przyczyną wzrostu ceny za ścieki i wodę? 
 
Viceprezes Małgorzata Borzym – przejęcie stacji uzdatniania wody, w związku z tym obsługa tego 
obiektu, od tego naliczana jest amortyzacja w wysokości 1%. Amortyzacja wykorzystywana jest na 
rozwój przedsiębiorstwa.  
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Prezes RPWiK - główny wpływ to utrata jednego dostawcy ścieków, co spowodowało rozłożenie 
kosztów. 
 
Przewodniczący Rady - jeśli mieliśmy przekonanie, że woda jest dobra to po co była ta inwestycja 
stacji uzdatniania wody, zainwestowaliśmy duże pieniądze, ale ma to wpływ na podwyżkę wody? 
 
Prezes RPWiK - była to konieczność wynikająca ze stanu technicznego, było pytanie czy budować 
za środki unijne, dokładając część pieniędzy czy w latach kolejnych ze środków własnych, bo na te 
cele pieniędzy już nie będzie z Unii. Zbliża się czas gdzie jednostki wodnokanalizacyjne będą płacić 
kary za niedostosowanie stacji. 
 
Radny Andrzej Pskiet - dlaczego cena wody w Starym Dzierzgoniu jest niższa od ceny                          
w Dzierzgoniu? Jeśli ja podpiszę umowę na dostawę to jaką cenę będę płacić? 
 
Viceprezes Małgorzata Borzym - zakres działania przedsiębiorstwa obejmuje całą gminę, umowa 
na podstawie kodeksu cywilnego jest zawarta ze Starym Dzierzgoniem, jest to domówienie dwóch 
stron, cena jest taka że przedsiębiorstwo nie ponosi straty, jest to cena hurtowa. Cena dla 
zewnętrznego podmiotu nie może być wyższa, koszt musi być skalkulowany.  
 
Radny Dariusz Miszczuk czy jeśli Stary Targ zrezygnuje z dostawy wody znowu będzie podwyżka 
wody? 
 
Prezes – Kazimierz Bieliński – Stary Targ zmodernizował swoje ujęcia, spadło im też spożycie 
wody i póki co zaopatrują się sami, poza miejscowością Ramoty, która jest dla nas nieznacząca, 
gdyż jest tam mało domostw. Gmina Stary Targ zaproponowała pomoc w dostawie wody przy 
awariach. Będzie współpraca między gminami. Będzie raczej przyjmowanie ścieków niż dostawa 
wody. Im mniej mieszkańców w danej miejscowości tym większa cena wody. 
 
Radna Wiesława Grzegowska - czy jeśli zwiększa się cena wody to zmniejsza się zużycie? 
 
Prezes RPWiK – na terenie naszego obszaru utrzymuje się wielkość sprzedaży, nie jest to duże 
odchylenie. Wpływ mają na to nowe urządzenia, prali które zużywają mniej wody czy nowoczesne 
spłuczki. 
Radny Ryszard Świder – wodociągi jest przedsiębiorstwem strategicznym, gdyż jest to jedno                 
z najważniejszych mediów, czy jest jeszcze możliwość obniżenia całkowicie podatku od 
nieruchomości i jaki miałoby to wpływ na cenę? 
 
Burmistrz odpowiedziała, że nie można już obniżyć podatku. 
 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawioną informację na temat cen wody 
i ścieków w 2015 roku, którą Rada przyjęła 12 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się”. 
 
Ad punktu 20 porządku obrad  
 

Burmistrz - Elżbieta Domańska odpowiedziała na pytanie radnego Andrzeja Pskiet odnośnie 
przekazania Policjantów z Dzierzgonia do Sztumu.  

Miałam spotkanie z Komendantem i Kierownikiem Posterunku, który chce przenieść 3 
funkcjonariuszy do spraw kryminalnych do Sztumu, żeby tam wykonywali swoje postępowania 
przygotowawcze w sprawach kryminalnych, funkcjonariusze ci nie pełnią służb patrolowych. 
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Komendant zapewnił, że nie zmienia to sytuacji zabezpieczenia i stan funkcjonariuszy jest 
wystarczający. Umówiłam się z kierownikiem i komendantem, że wybierzemy się do Gdańska do 
Komendanta Głównego w sprawie utworzenia komisariatu. Na tą chwile Komendant ze Sztumu 
powiedział, że nie jest to możliwe. Były też rozmowy na temat stanu technicznego budynku 
posterunku Policji, warunki tam też są nie najlepsze. 
 
Radny Andrzej Pskiet – interesuje mnie społeczeństwo i poczucie bezpieczeństwa tych ludzi, 
nieprawdą jest, że dzierzgońscy policjanci, nawet Ci kryminalni nie brali udziału w dyżurach. Przy 
tym stanie osobowym nie ma możliwości obstawiania całodobowej służby. Policjant ma służyć 
społeczeństwu. 
 
Burmistrz Dzierzgonia – Pan Komendant zapewnił mnie, że służby są całodobowe, jest obsada. 
Pytałam, czy zabranie funkcjonariuszy nie wpłynie na bezpieczeństwo, było zapewnienie że nie. 
 
Radny Andrzej Pskiet – w tej chwili zabiorą 4 funkcjonariuszy, to że strażnicy pełnią dyżur to jest 
nasza zasługa, powinni zajmować się sprawami porządkowymi.  
 
Burmistrz Dzierzgonia - jestem za tym, żebyśmy otrzymywali sprawozdanie od Kierownika 
Posterunku, Komendant Straży Pożarnej na temat bezpieczeństwa raz na pół roku, żebyśmy 
wiedzieli co dzieje się w Gminie. Proszę, żeby przy ustalaniu planów pracy było to ujęte. 
 
Burmistrz Dzierzgonia - planujemy od stycznia zmienić godziny pracy Urzędu, żeby jeden dzień               
w tygodniu Urząd był czynny do godziny 17, ale te wszystkie zmiany chcemy wprowadzić od 1 lub 
15 stycznia. 
 
Burmistrz Dzierzgonia – odnośnie podatków, na tą chwilę podjęłam decyzję o umorzeniu 2 
osobom, ale ze względu na stan zdrowia, zgodnie z procedurami, dla jednej osoby jedną ratę 
podatku  z miejscowości Lisi Las i jedno umorzenie na 3 raty podatku. Chciałabym  także, aby 
wszystkie umorzenia były widoczne, dostępne i przekazywane Radzie i uważam, że taka informacja 
powinna być publiczna. Nie jest to żadną tajemnicą, ponieważ są to pieniądze publiczne                          
i chciałabym żeby było wszystko widoczne na stronie Urzędu. 
 
 
Radny Andrzej Pskiet – moim zdaniem, podatki należy umarzać, pomagać, odraczać ale                     
w sytuacjach naprawdę ważnych, tj. klęski żywiołowe, firmom które rokują, że wyjdą z długów. 
  
Burmistrz Dzierzgonia - na pewno każdą decyzję będziemy analizować bardzo szczegółowo, jeśli 
jest sytuacja bardzo trudna, kryzysowa, to należy się do tego przyczynić i takie decyzje podejmować. 
 
Przewodniczący Rady - będą to decyzje jawne, ponieważ my jako społeczeństwo dopłacamy. 
 
Radny Andrzej Pskiet – radnemu każdemu może to uciec, ale jeśli Pani Burmistrz będzie to 
przedstawiała jako stały punkt w informacji międzysesyjnej to będzie wiadomo.  
Skarbnik  – zgodnie z zarządzeniem Nr 370/2009 Burmistrza Dzierzgonia z 21 maja 2009 roku               
w sprawie określenia regulaminu wynagradzania pracowników, na podstawie tego zarządzenia              
w ramach posiadanych środków na wynagrodzenia, tworzy się fundusz nagród. Skarbnik odczytała 
zarządzenie. 
 
Skarbnik poinformowała, że nagrody na podstawie tego regulaminu zostały wypłacone w latach 
poprzednich, także w roku 2013.  
Skarbnik odczytała najwyższe i najniższe nagrody: 
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- najwyższe stanowisko kierownicze w Urzędzie - 5000 zł brutto. 
- średnie kierownicze stanowisko - 3000 - 3500 zł brutto, 
- stanowisko urzędnicze - 2000 zł brutto.  
- obsługa w Urzędzie – 1500 zł brutto. 
 
Przewodniczący Rady zapytał ile Gmina łącznie wydała pieniędzy na nagrody dla pracowników? 
Skarbnik odpowiedziała, że łącznie była to kwota 74.700,00 zł. 
Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, nie można na ten cel zaciągać kredytów. 
 
 
Ad punktu 21 porządku obrad  
 

Radny – Mirosław Szmigiel - prośba o załatanie 2 dziur w jezdni na drodze gminnej do 
Bągartu. 

Burmistrz Dzierzgonia poinformowała o zorganizowaniu spotkań z mieszkańcami 
poszczególnych wsi, na których będzie możliwość zgłaszania wniosków. 

Sołtys – Henryk Barecki pogratulował wyboru radnym, w imieniu sołtysów podziękował za 
zauważenie pracy sołtysów. Sołtys poprosił o postawienie wiaty przystankowej przy drodze 
wojewódzkiej w miejscowości Poliksy. 
 
 
Ad punktu 22 porządku obrad 
  

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych w terminie 
30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

Poinformował również, że 12 grudnia  br. o godz. 15.30 odbędzie się wspólne posiedzenie 
Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

 
 

Ad punktu 23 porządku obrad  
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz o godz. 19:15 
zamknął II sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu. 
 
 
 
Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady 
 
Monika Wójcik                     Zbigniew Przybysz 
 
 


